
 

 

Zápis ze schůze Školské rady SŠDSaJ 

Datum konání: 2. 4. 2024 

Místo konání: SŠDSaJ, Praha 5 – Velká Chuchle 

Přítomni: Ing. Alexandra Bínová, Hana Horská, Michal Stránský, Ing. Viktor Pázler  

Omluvení: Jaroslav Beran, Mgr. Albert Kubišta 

Hosté: Ing. Soňa Froňková, Ph.D. 

 

Program:  

1. Aktualizace jednacího řádu školské rady 

2. Projednání a schválení finanční rozvahy a rozboru hospodaření 
3. Podněty a případná oznámení řediteli školy 

4. Různé 
 

Zápis z jednání:  

Schůzku zahájila a přítomné přivítala A. Bínová. 

1. Aktualizace jednacího řádu školské rady 
 

Jednací řád nebylo potřeba nikterak upravovat, k úpravě dojde pouze k článku 6. Aktuální 
znění: ŠR má za úkol jednou ročně informovat zákonné zástupce žáků školy, žáky školy, 
pracovníky a zřizovatele školy o své činnosti za uplynulé období. Inovované znění: ŠR má za 
úkol jednou ročně informovat zákonné zástupce žáků školy, žáky školy, pracovníky a zřizovatele 
školy o své činnosti za uplynulé období vyvěšením zápisu ze zasedání ŠR na webové stránky 
školy.   
 

Všichni zúčastnění členové souhlasí se změnou a aktualizací k datu 2. 4. 2024. Nový 
jednací řád bude zaslán všem emailem spolu se zápisem této rady a zveřejněn na webových 
stránkách školy. 
 

2. Projednání a schválení finanční rozvahy a rozboru hospodaření 
 

Dotaz Ing. Pázlera na mzdové prostředky směrem k paní ředitelce. Zatím rozpočet nekryje 
požadavky, požádáno o uvolnění prostředků ze mzdového fondu, vyhodnotí se v pololetí.  
Dále stoupají náklady na energie z důvodu nasmlouvaných záloh, v budoucnu se čeká pokles 
oproti rozpočtu. 

Žádost v Portalgate o finance na zřízení 2 stavebních buněk pro šatny žáků. Zatím není 
schváleno, schváleno použití vlastního investičního fondu, nicméně bychom samozřejmě rádi 
o finanční příspěvek od MHMP. 
 
 



3. Podněty a případná oznámení řediteli školy 
 

• Pokračovat v řešení problému vytápění školy a DM, hlavně z hlediska hlučnosti.  

• Hledáme novou firmu na správu budov, pokud by některý člen RŠ měl nějaký kontakt.  

• Nejsou plánované žádné inspekční kontroly.  

• Přijde plánovaná kontrola hospodaření školy. 

• Rada školy nemá další podněty ani oznámení ředitelce školy. 
 

4. Různé 
 

Paní ředitelka poděkovala za podporu ve svém působení ve funkci ředitele školy, které 
aktuálně končí 31. 7. 2024. Pravděpodobně bude její funkční období prodlouženo na dalších 
šest let, navazuje od 1. 8. 2024.  
 
 

5. Usnesení 
1. Rada školy projednala návrh rozpočtu a vyjádřila se k rozboru hospodaření. 
2. Rada školy navrhuje opatření ke zlepšení hospodaření v oblasti platů – nečerpat z platů 

učitelů na platy nepedagogů. 
 
 

Příští setkání Rady školy začátkem října 2024. Na programu bude hlavně schválení výroční 
zprávy školy.  

 

 

V Praze dne 2. 4. 2024 

 

 

zapsala Ing. Alexandra Bínová 
předsedkyně školské rady  


